



Suche

Live Lab Upload DORFTV ▾ Thek



## MIND THE GAP - Trailer

Created at 24. Apr. 2025

DORFTV

54 Ansichten

by dorf

Beschreibung Embed

MIND THE GAP is a performative invitation to confront the gaps - those between self-perception and self-perception and the perception of others, between the private and the political, between two people in relation to each other. Based on real conversations in research interviews with various queer people, the collective experiences are translated into movement: Approach is attempted, found, disturbances come from outside and attitudes shift - bodies are carried, held, let go. The stage becomes a projection surface for intimacy and discrepancy, how one has to be or how one would like to be. The choreography immerses us in a relationship and the challenges of togetherness in the face of constant evaluation from the outside. "What is negotiated in this piece does not only concern queer people - but every individual. It is intended to draw attention to the personal

» norms and evaluations into which one is pushed into by others or oneself. It's about freedom, touch and visibility. MIND THE GAP ist eine performative Einladung, sich den Lücken zu stellen – jenen zwischen Selbst- und Fremdwahrnehmung, zwischen dem Privaten und dem Politischen, zwischen zwei Menschen in Beziehung zueinander. Aus realen Gesprächen in Recherche-Interviews mit verschiedenen queeren Personen entstanden, werden die kollektiven Erlebnisse in Bewegung übersetzt: Annäherung wird versucht, gefunden, Störungen kommen von außen und Haltungen kippen – Körper werden getragen, gehalten, losgelassen. Die Bühne wird zur Projektionsfläche von Intimität und der Diskrepanz, wie man zu sein hat oder man gerne wäre. Die Choreografie taucht in eine Beziehung ein und erlebt die Herausforderungen des Miteinanders angesichts einer ständigen Bewertung von außen. Was in diesem Stück verhandelt wird, betrifft nicht nur queere Menschen – sondern jede/n Einzelne/n. Es soll auf die persönlichen Normen und Bewertungen aufmerksam machen, in die man von anderen oder einem selbst gedrängt wird. Es geht um Freiheit, Berührung und Sichtbarkeit.

Show less

## Add new comment

Kommentar verfassen



## #Tags